

外交部臺灣獎學金計畫學業獎勵金傑出表現獎 佐證資料相關規定

112 學年度下學期學業獎勵金傑出表現獎需繳交的佐證資料區間(申請前連續二學期)：

- 學位生：
 - ◆ 111 學年度下學期
 - ◆ 112 學年度上學期
- 2023 年先修華語生：
 - ◆ 秋季班(9 月 - 12 月)
 - ◆ 冬季班(12 月 - 2 月)

112 學年度下學期學業獎勵金傑出表現獎需繳交的佐證資料內容：

註：外交部臺灣獎學金計畫學業獎勵金傑出表現獎評選要點第二項第一款：「學士生申請前連續二學期操行分數各達 80 分以上、華語生申請前連續二季(期)不得缺課(重大疾病或特殊事故者除外)；且於申請前連續二學期(季/期)內未曾受處分。」；其中之未曾受處分定義如下：無學校懲處以及停發獎學金之紀錄，如有紀錄，不符合申請此獎勵金之資格。

- 學位生：
 - A. 有效學生證或在校證明
 - B. 學業成績表(含操行成績及獲得學分數(學士生))
 - C. 推薦表
 - D. 相關特殊才藝或服務貢獻表現優良品蹟等證明
 - E. 博士候選人資格證明(博士生)
 - F. 投稿證明(博士生)
- 先修華語生：
 - A. 有效學生證或在校證明
 - B. 學業成績表(含出缺席紀錄)
 - C. 推薦表
 - D. 相關特殊才藝或服務貢獻表現優良品蹟等證

Requirements of Supporting Documentation for Academic Achievement Awards for Outstanding Performance in the MOFA Taiwan Scholarship Program

The interval of supporting documentation required for the second semester of the school year of the 2023 Academic Achievement Awards (two consecutive semesters before the application) is as follows:

- Degree students:
 - ◆ 2nd semester of the school year of 2022
 - ◆ 1st semester of the school year of 2023
- 2023 LEP students:
 - ◆ Fall class (September to November)
 - ◆ Winter class (December to February)

The supporting documentation to be submitted for the second semester of the school year of the 2023 Academic Achievement Awards includes the following:

Note: Section 2, Article 1 of the Selection Guidelines for Academic Achievement Awards for Outstanding Performance in the Taiwan Scholarship Program states: " Bachelor's degree students who have attained a conduct score of 80 percent or above for the previous two semesters. Mandarin Language Enrichment Program (LEP) students who have had no absences in the previous two quarters/terms (other than for serious illnesses or special circumstances). Students who have **not faced any disciplinary action** in the previous two semesters (quarters/terms)." The definition of "not faced any disciplinary actions" is as follows: **No records of school punishments or scholarship suspensions. If such records exist, the applicant does not qualify for this incentive award.**

- Degree students:
 - A. Valid student ID or certificate of enrollment
 - B. Academic transcript (including conduct grades and earned course credits (bachelor's student))
 - C. Recommendation Form of Academic Achievement Awards for Outstanding Performance in the MOFA Taiwan Scholarship Program
 - D. Documentation of relevant special talents, contributions in service, or outstanding achievements
 - E. Proof of doctoral candidacy (for doctoral students)
 - F. Confirmation of essay submission (for doctoral students)
- LEP students:
 - A. Valid student ID or certificate of enrollment
 - B. Academic transcript (including attendance records)
 - C. Recommendation Form of Academic Achievement Awards for Outstanding Performance in the MOFA Taiwan Scholarship Program
 - D. Documentation of relevant special talents, contributions in service, or outstanding achievements